
 

 

 

 

Stáž v Miláně 6. 11. – 19. 11. 2021  

 

My jsme na našem oddělení byly velice spokojeny. Vedoucí oddělení nás mile a vřele 

přivítala a vždy se k nám chovala s úctou a respektem. Učila nás italská slova a fráze, za což 

jsme jí byly velice vděčné. Ostatní pracovníci oddělení byli také velmi přívětiví a ochotní nám 

s čímkoliv pomoct a poradit. K pacientům se chovají velmi krásně, s pokorou a úctou. Velmi 

nás to jejich hezké chování překvapilo.  

Jejich cílem je, aby se tam klienti cítili co nejvíce jako doma a dělají vše proto, aby to 

splnili. Klienti mají pokaždé bohatý program, například gymnastiku, skupinové cvičení, 

karaoke a mnoho dalšího. Mohou využívat i bar a velkou společenskou místnost pro návštěvy. 

V pátek si ve většině případů berou rodiny klienty k sobě domů a během odpoledních hodin je 

zase vrátí zpět do zařízení.  

Dorozumívání s klienty bylo poněkud horší. Musely jsme se naučit základní fráze  

a domluvit se s nimi. Komunikace s personálem byla poněkud lepší, a přestože probíhala přes 

překladač, tak jsme se s nimi pobavily i zasmály.  

Jsme moc rády, že jsme mohly být součástí tohoto projektu a vždy na něj budeme rády 

vzpomínat.  

 

Klára Řezáčová a Ivanna Hlyva, PS 3.A 

 

 

 

 

 


